
 
 
 

 

11. august 2021 

I medfør af § 37, stk. 1 i Inatsisartuts forretningsorden stiller jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvorfor undersøger man etablering af en musikskole i en bestemt by?  
2. Der findes to efterskoler i Grønland, der mere eller mindre underviser i musik. Kan man ikke 

drive musikundervisning i de eksisterende skoler? 

(Inatsisartutmedlem Jess Svane, Siumut) 
 
Begrundelser: 
 
Man må udvikle det eksisterende, og ikke udvikle på bekostning af det etablerede. I disse tider, hvor 

man siger fra indtjeningsmuligheder, er det ikke særlig gennemtænkt at undersøge nye muligheder 

uden at tage hensyn til det allerede eksisterende. 

 
Jeg ønsker at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 


